



# ATTRACTIONS OF THE UNITED STATES.

ДОСТОПРИМЕЧАТЕЛЬНОСТИ США.

Работу выполнила.  
Колышлева София  
ЭУ-83

# White house.

Белый дом

Special attention from both us citizens and numerous visitors from all over the world enjoys the residence of the us President, located in Washington, called the White House (The White House). This classic-style building has 6 floors. The most important state ceremonies and diplomatic negotiations were held here, decisions affecting many world processes are made. More than two centuries history of this building was accompanied by numerous changes and reconstructions. It even survived the fire, but it had little effect on its appearance. Interestingly, the most radical restructuring in the White House took place under President John Kennedy, and their initiator was his wife Jacqueline. The land plot near the White House has an area of 7.2 hectares, in the building 412 doors and 132 rooms. There are 7 stairs and 3 elevators to move between the floors. For Americans, the White House is a symbol of state power, stability and strength of the most powerful country in the world. It can be seen in dozens of movies, many books are written about it. The white House was and remains one of the most famous and important attributes of the United States and the main attraction of Washington.

- Особым вниманием со стороны как граждан США, так и многочисленных приезжих из всех стран мира пользуется резиденция президента США, расположенная в городе Вашингтон, называемая Белым Домом (The White House). Это здание, построенное в классическом стиле, имеет 6 этажей. Здесь проходили и проходят важнейшие государственные церемонии и дипломатические переговоры, принимаются решения, влияющие на многие мировые процессы. Более чем двухвековая история этого здания сопровождалась неоднократными изменениями и реконструкциями. Оно даже пережило пожар, но все это мало отразилось на его внешнем виде. Интересно, что самые радикальные перестройки в Белом Доме пришли при президенте Джоне Кеннеди, а инициатором их была его супруга Жаклин.
- Земельный участок возле Белого Дома имеет площадь 7,2 гектара, в самом здании 412 дверей и 132 комнаты. Для передвижения между этажами имеется 7 лестницы и 3 лифта. Для американцев Белый Дом – это символ государственной власти, стабильности и силы самой мощной страны мира. Его можно увидеть в десятках кинофильмов, о нем написаны многие книги. Белый Дом был и остается одним из известнейших и важнейших атрибутов Соединенных Штатов и главной достопримечательностью Вашингтона.

# Alcatraz.

Alcatraz island (Alcatraz) is located in the Bay of San Francisco. He reports to the state of California.

Previously, the island was a well-fortified defensive Fort, which was then converted into a military prison. Even later Alcatraz became a super-secure prison, which contained particularly dangerous criminals and recidivists. In our time, the prison has long been closed, and the island turned into a Museum. You can get to Alcatraz by ferry, which departs from pier number thirty-three in San Francisco.

- Остров Алькатрас (Alcatraz) расположен в заливе Сан-Франциско. Он подчиняется [штату Калифорния](#).

Ранее территория острова была хорошо укрепленным защитным фортом, который затем переоборудовали в военную тюрьму. Еще позже Алькатрас стал сверхзащищенной тюрьмой, в которой содержались особо опасные преступники и рецидивисты. В наше время тюрьма давно закрыта, а территория острова превращена в музей. Добраться на Алькатрас можно при помощи парома, который отправляется с пирса номер тридцать три в [Сан-Франциско](#).

# Arlington cemetery

Арлингтонское кладбище

Arlington national cemetery is an honorary burial place of the American military, who died in various armed conflicts. It was founded in one thousand eight hundred and sixty-fourth year. Every year, this cemetery, located across the river from Washington, is visited by about four million people.

- Арлингтонское национальное кладбище является почетным местом захоронения американских военных, которые погибли в различных вооруженных конфликтах. Оно было основано в одна тысяча восемьсот шестьдесят четвертом году. Каждый год это кладбище, расположенное через реку от Вашингтона, посещает порядка четырех миллионов человек.

# Snoqualmie Falls of-America.ru

Водопад Сноквалми

Snoqualmie falls (in the original "Snoqualmie Falls") is located on the Snoqualmie river between Snoqualmie Falls and in the U.S. state of Washington. Its height reaches eighty-two meters, which is as much as thirty meters above the famous Niagara falls.

This waterfall is considered one of the most picturesque and popular attractions in Washington. It is annually visited by more than one and a half million visitors. Snoqualmie falls is surrounded by two acres (approximately eight thousand square metres) picturesque Park. Waterfalls, as well as a large power plant located on the site of the water fall, are recognized as a historical landmark of the state, both by the Engineering Association of the United States and the National Committee of historical attractions.

- Водопад Сноквалми (в оригинале «Snoqualmie Falls») находится на реке Сноквалми между городами Водопад и Сноквалми в американском штате Вашингтон. Водопад Сноквалми (в оригинале «Snoqualmie Falls») находится на реке Сноквалми между городами Водопад и Сноквалми в американском штате Вашингтон. Его высота достигает восемьдесят два метра, что на целых тридцать метров выше знаменитого [Ниагарского водопада](#).

Этот водопад считается одной из самых живописных и популярных достопримечательностей Вашингтона. Его ежегодно посещают более полутора миллионов посетителей. Водопад Сноквалми окружен двумя акрами (приблизительно восемь тысяч квадратных метров) живописного парка. Водопады, а также расположенная на месте падения воды большая электростанция признаны исторической достопримечательностью штата, как Инженерной ассоциацией США, так и Национальным комитетом исторических достопримечательностей.

# Hollywood

Голливуд

Everyone wants to see with their own eyes the world-famous huge fifteen-meter letters (on the boards) on the hill, which rise above the city of Los Angeles, as its eternal symbol. Set in 1923, was originally written Hollywoodland (where the last 4 letters is a mystery). And, despite the popular idea, with the movie letters have nothing in common: the inscription was hoisted by the company, which was engaged in real estate, for advertising purposes.

The image shows the Hollywood sign on a hillside. The sign consists of large, white, block letters spelling "HOLLYWOOD". The hillside is covered in dry, scrubby vegetation. In the background, a tall, white radio tower with a red and white striped section is visible against a clear blue sky. The overall scene is a classic view of the Hollywood sign from a distance.

- Каждый хочет своими глазами увидеть известные на весь мир огромные пятнадцатиметровые буквы (на щитах) на холме, которые возвышаются над городом Лос-Анджелес, как его вечный символ. Их установили в 1923 г., первоначально было написано Голливудленд (куда дели 4 последних буквы - тайна). Причем, невзирая на расхожее представление, с кино буквы не имеют ничего общего: надпись была водружена компанией, которая занималась недвижимостью, в рекламных целях.

# Niagara falls

Ниагарский водопад

Located on the Niagara river, which gave it its name, Niagara falls is located between the freshwater lakes of Ontario and Erie – the famous lakes of the five Great lakes of North America. Geographically, the waterfall captures two countries, partially located in the United States, partly in Canada and is divided by Goat island. Under the name "Niagara" three separate falls - Bridal Veil falls, the Horseshoe falls (Canadian falls, as they call it in Canada) and American falls.

- Расположенный на реке Ниагара, которая и дала ему свое название, Ниагарский водопад (Niagara Falls) находится между пресноводными озерами Онтарио и Эри – знаменитыми озерами из пятерки Великих озер Северной Америки. Территориально водопад захватывает сразу две страны, частично располагаясь в США, частично в Канаде и разделяясь Козьим островом. Под названием «Ниагарский» объединено три отдельных водопада - водопад Фаты, водопад Подковы (Канадский водопад, как называют его в Канаде) и Американский водопад.